
 Osnovna šola Bičevje 
  
  Splitska ulica 13, 1000 Ljubljana 

 

e-mail: o-bicevje.lj@guest.arnes.si, tel/fax: 01/283 30 13, davčna št.: 43397883,  TRR: 01261-6030665474 

 
 
 
ZAPISNIK   
II. redne seje sveta staršev OŠ Bičevje, 15. 2. 2012 

 
 
 
 

Prisotni: glej lista prisotnosti, ravnateljica Miriam Stanonik, namestnica Vera Brus  
 
 
Dnevni red: 
 

1. Učno - vzgojna problematika ob 1. polletju 
2. Poslovno poročilo in finančni načrt za leto 2012 
3. Samoevalvacijsko poročilo 
4. Poročilo šolskega sklada za leto 2011 
5. Poročilo inventurne komisije 
6. Pobude in vprašanja 

 
 

 
Ad. 1:  
Poročilo ga. Brus (glej prilogo) 
Izpostavili smo problem 9.a razreda. V tem razredu je veliko vandalizma, jezikanja, klepetanja, 
problematični otroci, Situacija se popravlja. Za sorazrednika so dobili svetovalno delavko ga.Fajfar. 
So na dobri poti, da se razmere v tem razredu uredijo. 
Ga. Stanononik  je povedala, da so na šoli poostrili dežurstvo. Pedagoginji izvajata delavnice z 
otroki.  
Seznanjeni smo bili, da se otroci iz 2.b razreda zapirajo v stranišče. 
 
Ad. 2 
Ga. Stanonik je podala povzetek iz poslovnega poročila. (glej prilogo) 
Namen je obnova šolske telovadnice, jedilnice in napeljave elektrike.Najprej se bodo lotili obnovo 
telovadnice, potem pa poskusili dobiti denar, kajti do konca leta 2011 se ni izkoristil že namenjen 
denar (202.000,00 eur) in ta je šel nazaj v proračun. Imeli so tudi obisk zdravstvene inšpekcije 
glede kuhinje.Lanskoletni presežek bo šel v nakup novega pomivalnega stroja. Izguba se bo pokrila 
iz dobička iz 2011. Ostalo se bo pokrilo iz neprofitne dejavnosti. 
 
Ad. 3 
Glede na poročilo Ga. Sambolec ugotavljamo, da pri obdelavi ankete niso  vzeli vzorca celotne 
populacije, tako starši učencev višjih razredov niso bili vabljeni k izpolnjevanju ankete. Glavni cilji 
ankete niso bili določeni.  
Naš predlog je, da starši vprašalnik izpolnijo doma in ga otroci izpolnjenega prinesejo nazaj v šolo.  
Elektronska različica ankete naj se obesi na internetno stran, hkrati se objavi tudi vsebina šolarčka 
na internetni strani šole. 
Konec maja bodo pogodbe o šolski prehrani in naslednje leto se  bodo dodatne subvencije za 
prehrano uveljavljale  na CSD (center za socialno delo). 
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Ad. 4 
Sklep šolskega sklada je bil, da so se položnice s postovoljnimi prispevki izdale dvakrat letno. Prav 
tako se bodo izdale v šolskem letu 2011/2012. Sprejeli so sklep , da se 15% zbranih sredstev 
nameni  za pomoč pri plačilu dnevov dejavnosti in taborov socialno ogroženim družinam. Od 
nerazporejenih sredstev gre 15% v humanitarne namene. Trudijo se tudi dobiti raznea donatorska 
sredstva.(glej prilogo) 
 
Ad.5 
Na popisu inventure so ugotovili , da so osnovna sredstva šibka. Veliko je nepravilnosti. Do konca 
junija bodo postavili zadeve na pravo mesto (uredili bodo zavedene in nezavedene stvari).(glej 
prilogo) 
 
Ad.6 

1. Dopoldanske govorilne ure - nekateri starši se soočajo s tem, da nekateri učitelji nimajo 
dopoldanskih govorilnih ur. Ko so prosili za sestanek z določenim učiteljem, so bili napoteni 
na mesečni termin. Naša pobuda je, da vodstvo šole v soglasju z učitelji ponovno uvede 
tedenske dopoldanske govorilne ure za vse predmete. 
Predlogamo je tudi, da bi si starši in učitelji informacije  izmenjevali po e-pošti. KOmunikacija 
lahko poteka preko tajništva, v kolikor pa dovoli določen učitelj naslavljanje na njegov poštni 
naslov pa neposredno.. 

2. Prehrana na šoli – Kaj se zgodi z neporabljenimi obroki malic? Iz odgovora ga. Benedik je 
bilo razbrati, da naj bi viški romali v odpadke.Prosimo, da  to preverite ali drži. Sicer pa se 
sadje poje in hkrati se trudijo, da je čim manj odpadkov 

3. Glede na to, da sta bili v šolskem letu 2010-11 planirani obnova telovadnice in jedilnice, in 
ker je bil s sprejetjem proračuna za leto 2011 ustanovitelja MOL zagotovljen denar za 
dotično investicijsko obnovo, a se zaradi dogodkov na šoli ta denar ni počrpal. Zaradi 
neaktivnosti prejšnjega vodstva pri črpanju že dodeljenih investicijskih sredstev, je 
ustanovitelj z rebalansom proračuna za leto 2011 šoli ta sredstva vzel. Ne ve se, kdaj in v 
kakšni meri bo ustanovitelj šoli ta sredstva znova odobril. Vodstvo šole se bo trudilo in 
poskusilo dobiti sredstva za obnovo telovadnice in jedilnice v čim krajšem času. 

4. Organizacija pouka pri nivojskem  pouku za 9. razred- aktiv matematikov je na sestanku s 
starši decembra 2011 obljubil, da bo zaradi neuravnoteženosti izvedel reorganizacijo 
nivojskih skupin ob zaključku prvega ocenjevalnega obdobja. Starše zanima ali je bilo to 
izvedeno, in kakšen bo dogovor za naslednje generacije, da do podobnih  situacij ne bi več 
prihajalo. 
Ga. brus nam odgovori, da je velik problem nedelo otrok. Pokazalo se je neznanje otrok na 
III. nivoju (najvišji). Ena od rešitev je, da bi imeli heterogene skupine. Starši smo le delno 
zadovoljni s ponujeno razlago. 

5. Starši dajemo pobudo za osvežitev spletnih strani. Pri izvedbi pa naj bi sodelovali tudi 
učenci. 

6. Na stropovih nekaterih učilnic se je pojavila plesen (alergija). Problem je v fasadi, ki je 
potrebna obnove.Pred dvema letoma so bile učilnice prebeljene. Območja, kjer se plesen 
pojavlja se bodo sanirala. 

7. Telovadnica - večkrat je prišlo do sočasne uporabe telovadnice dveh razredov. Do podobnih 
problemov v prihodnje naj ne bi več prihajalo. Vodstvo šole je seznanjeno z enim tovrstnim 
primerom. 

8. Vrata garderobe za dekleta se ne zapirajo - starši prosijo, da se ključavnica z zapiralom 
popravi.  
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Trudijo se, da zjutraj in okoli druge ure popisujejo stanje, zaradi sledljivosti poškodb. 
9. Še vedno apeliramo na učitelje, da naj bi bili roditeljski sestanki ob različnih urah, če že ne 

ob različnih dnevih. 
10. Glasbena vzgoja -  problem, ker so učenci zaradi prerazporeditve kadrov sredi leta dobili 

novo učiteljico. Niso uspeli dobiti dovolj ocen oz se jih ni dalo popraviti. Z ga. ravnateljico se 
trudita urediti zadevo, da bodo popravili oz pridobili ocene. 

11. Potrjujemo ga. Andrejo Gorenc v aktiv svet staršev ljubljanskih osnovnih šol.Ti imajo novo 
spletno stran. Starši sodelujejo na različnih nivojih. 

12. Predlagamo tudi, da naj ima  šola mediatorja. 
13. Starši in delavci na šoli naj bomo pozorni na dogajanje okoli šole – nepooblaščeno 

fotografiranje otrok, nasilje, pedofilija … 
14. Pohvala učiteljici 3.a razreda za kakovostno podajanje snovi učencem. 

 
 
 
 
 
 
 

 
Ljubljana 22.2.2012 
 
Zapisala:                                                                      Predsednica 
Tadeja Flajs Udovič 
       Melita Uran 
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